

## Circular

## تعميم

### For all accredited Private Healthcare Providers and Health Insurance Companies

### لكافة مقدمي خدمات الرعاية الصحية في القطاع الخاص المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

Based on the strategic objectives of the Council and to enable insurance companies and health-care providers to raise the level of their services, and referring to Ministerial Resolution No. (1143) dated 6/6/1442 AH, which includes the approval of His Excellency the Chairman of the Cooperative Health Insurance Council for the unified contract. Hence, CCHI's General Secretariat would like to inform you of the following:

1. The insurance company and the health-care provider in the private sector must comply with all of the terms, conditions and provisions contained in the unified contract.
2. The terms and conditions in the unified contract are the minimum requirements, in case, that additional conditions are added, they must be in accordance with CCHI rules and regulations and instructions, and that doesn't contradict with the unified contract.
3. The implementation of the unified contract on all new or renewed contracts between insurance companies and health-care providers in the private sector shall start from 1/2/2021.
4. All existing contracts between insurance companies and health-care providers in the private sector should adopt the unified contract within a year from this circulation.

انطلاقاً من أهداف المجلس الاستراتيجية ولتمكين شركات التأمين ومقدمي الخدمة الصحية من رفع مستوى خدماتهم، وإشارةً إلى القرار الوزاري رقم (1143) بتاريخ 6/6/1442هـ، المتضمن اعتماد معالي رئيس مجلس الضمان الصحي التعاوني للعقد الموحد، عليه تود الأمانة العامة للمجلس إفادتكم بالتالي:

- 1- على شركة التأمين ومقدم الخدمة الصحية في القطاع الخاص الالتزام بجميع البنود والشروط والأحكام الواردة في العقد الموحد.
- 2- في حال وجود شروط إضافية يرغب الطرفين في إضافتها يجب أن تكون متوافقة مع أنظمة ولوائح المجلس وتعليماته والعقد الموحد.
- 3- يتم تطبيق العقد الموحد على جميع العقود الجديدة أو المجددة بين شركات التأمين ومقدمي الخدمة في القطاع الخاص اعتباراً من 2021/2/1م.
- 4- على جميع العقود السارية بين شركات التأمين ومقدمي الخدمة في القطاع الخاص تطبيق العقد الموحد خلال سنة من تاريخ هذا التعميم.

You can view the "Unified Contract" through the link below:

<https://www.cchi.gov.sa/Rules/unitedc/Pages/default.aspx>

In case of inquiries or support in the first ninety days of implementation you can reach supervision and enablement team through: [supervision@cchi.gov.sa](mailto:supervision@cchi.gov.sa)

كما يمكنكم الاطلاع على "العقد الموحد" من خلال الرابط ادناه:

<https://www.cchi.gov.sa/Rules/unitedc/Pages/default.aspx>

وفي حال وجود أي استفسارات أو لطلب الدعم خلال التسعون يوم الأولى من التطبيق يمكنكم التواصل مع فريق الاشراف والتمكين من خلال البريد الإلكتروني: [supervision@cchi.gov.sa](mailto:supervision@cchi.gov.sa)